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Geacht College van Burgemeester en Wethouders, geachte mevrouw Walters.

Woensdagavond 13 oktober bereikte mij in mijn functie van voorzitter van de ArSD van 
enkele fracties de vraag of de ArSD advies had gegeven op het geagendeerde stuk: 
uitbreiding “Naar een gezond financieel Sociaal Domein”, aangezien in het stuk tot 
tweemaal toe een positief advies van de ArSD staat vermeld zonder dat, zoals gebruikelijk, 
een advies van de ArSD is bijgevoegd.

Snel het e.e.a. gecontroleerd maar: Er was geen advies gevraagd, geen advies gegeven. Er 
was  er ook geen beginspraak geweest over deze uitbreiding. Beginspraak een  afgesproken
werkwijze  (conform de verordening). Een werkwijze die de laatste jaren steeds beter werd. 
Noch was de ArSD  geïnformeerd over de agendering van het onderwerp.

De ArSD heeft de gang van zaken in zijn vergadering van 14 oktober besproken. De ArSD is 
uiterst onaangenaam verrast, zelfs geschokt door deze foutieve voorstelling van zaken en 
willen middels deze brief zijn onvrede uitspreken over de wijze waarop in deze met de ArSD 
wordt omgegaan. 

Was er wel beginspraak en verzoek om advies geweest dan had de ArSD in het stuk dat 13-
10-2021 op de agenda stond de foutieve vermelding gezien en recht kunnen zetten.

In plaats van deze omissie tijdens de commissie behandeling van het stuk recht te zetten en 
de fout in het stuk toe te geven gaf de wethouder een eigen interpretatie van onze negatieve 
adviezen dd. 8 februari 2021 op : Naar een financieel gezond sociaal domein. Versie 4.1. 
Een advies weliswaar over hetzelfde onderwerp maar geen advies over:  uitbreiding “Naar 
een gezond financieel Sociaal Domein” 

Er was geen sprake van een advies van de ArSD op: uitbreiding “Naar een gezond 
financieel Sociaal Domein” Buiten het antwoord van het College van Burgemeester en 
Wethouders op het advies dd. 8 februari 2021 is er niet meer inhoudelijk gesproken over de 



gemeentelijke weg naar een gezond financieel domein in de vorm van een adviserend of 
besluitvormend gesprek. Zoals desondanks wel werd verklaard door de wethouder. Noch is 
er met de ArSD gesproken over een uitbreiding/aanpassing of verdere invulling van “Naar 
een financieel gezond sociaal domein. Versie 4.1.”

Na overleg hierover heeft de ArSD besloten, gezien het belang hiervan voor de kwetsbare 
inwoners van Hilversum, zich in te spannen om alsnog een ongevraagd advies op het stuk: 
uitbreiding “Naar een gezond financieel Sociaal Domein” te geven voor de behandeling in 
de gemeenteraad. 

Verder verzoek ik u om dit schrijven vóór de raadsvergadering van 10 november 2021 door 
te geleiden naar de gemeenteraad van Hilversum om zo verdere verwarring te voorkomen.

Met vriendelijke groet, 

namens de Adviesraad Sociaal Domein Hilversum, 

Mw. A.W.A.M.P. Wijnands-van Daal,

Voorzitter


